



To find out more visit <http://decentredspace.org/>
Take a walk along the GR2013 and look out for the Word-Objects, or
take a virtual version of the walk through our region visit <http://decentredspace.org/projects/>

De/tours fait partie d'une exploration d'un ans de Marseille-Provence en tant que capitale culturelle. A l'heure où l'Europe rentre dans sa 5ème année de crise Decentred Espace a invité un certain nombre d'artistes internationaux à faire partie d'un programme de résidence afin d'explorer des lieux dans lesquels la culture a été produite; l'impact d'une intervention culturelle de grande ampleur; la politique, mythe et utilité de la culture Européenne limitée par l'économie mondiale.

De/tours is part of a yearlong exploration of Marseille-Provence 2013 as the European Capital of Culture. As Europe enters a fifth year of crisis Decentred Space invited a number of international artists to contribute to a residency programme to explore the spaces in which culture was being produced; the impact of large-scale cultural interventions; the politics, myth and utility of European artistic culture confined by the globalised economy.

Pour plus d'information: <http://decentredspace.org/>
Allez vous promener le long de la GR2013 et cherchez les Mots-Objets, ou faite une promenade virtuelle de la region en visitant <http://decentredspace.org/projects/De/Tours> ebook <http://decentredspace.org/links/>

DE/TOURS MP2013?

supported by:
counterproductions
cgp london
word-object exchange

joanne wardrop
sisters from another mister

anne robinson

steven punanian

miyuki kasahara

calum f kerr

ron henocq

mikey georgeson

charlie fox

beth elliot

anne-catherine le deunff

andrew cooper

artaudada